
Przewodniczący Marian Baniak
Otwieram piątą nadzwyczajną sesję Rady Gminy w Łubnicach. Na czternastu radnych, listę 
obecności podpisało piętnastu, trzynastu przepraszam, bo cały czas myślę, że tego jednego 
nam tutaj brakuje. Radnego już będzie na następną sesję, więc wszystko będzie dobrze. A 
więc jest kworum i stwierdzam, że sesja jest prawomocna, Rady Gminy władna do 
podejmowania uchwał. Witam Panie i Panów Radnych. Witam Wójta Gminy Łubnice pana 
Tomasza Pawlika. Witam Skarbnik Gminy Panią Izabelę Klatkę. Witam Radcę prawnego 
Pana Jerzego Delę. Witam Inspektora do spraw obsługi rady I jednocześnie będzie pani 
protokołować dzisiejsze posiedzenie Pani Aneta Głowacka-Olek. Witam Informatyka gminy 
Pana Kamila Barczoka. Oto porządek dzisiejszych obrad. Otwarcie, stwierdzenie 
prawomocności, przyjęcie porządku obrad sesji. Punkt trzeci podjęcie uchwał w sprawie 
zmiany budżetu gminy Łubnice na rok 2024. W sprawie zmiany wieloletniej prognozy 
finansowej gminy Łubnice na lata 2024-2035. I punkt czwarty zakończenie obrad sesji. Czy 
ktoś z Państwa chce coś dodać lub zmienić w porządku obrad? Oczywiście za zgodą Pana 
Wójta, bo Pan musi zgodę wyraźić. Nie ma, a więc stwierdzam, że radni przyjęli porządek 
sesji bez zmian. I cóż przechodzimy do punktu trzeciego. Podjęcie uchwał w sprawie zmiany
budżetu gminy Łubnice na rok 2024. I przeczytam teraz projekt uchwały numer 5/27/2024 
Rady Gminy w Łubnicach z dnia 23 lipca 2024 roku w sprawie zmiany budżetu gminu 
Łubnice na rok 2024 Na podstawie artykułu 18 ustęp 2 punkt 4 ustawy z dnia 8 marca 90 
roku o samorządach gminnych oraz artykułu 211, 212, 214, 217, 222, 235, 237, 258, 264 
ust. 3 i artykułu 266 ust. 2 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 roku o finansach publicznych 
Rada Gminy w Łubnicach uchwala co następuje. W uchwale numer 50/326,/2023 dnia 20 
grudnia 2023 roku w sprawie budżetu Gminy Łubnice na 2024 rok wprowadza się zmiany . 
Paragraf pierwszy. W załączniku numer 1 do uchwały numer 50/326/2023 z dnia 20 
grudnia 2023 roku wprowadza się następujące zmiany. Punkt pierwszy zmienia się plan 
dochodów budżetu gminy na 2024 rok zgodnie z załącznikiem numer 1 do niniejszej 
uchwały. Paragraf 2 załącznik numer 2 do uchwały numer 50/326/2023 z dnia 20 grudnia 
2023 roku wprowadza się następujące zmiany. Punkt pierwszy zmienia się plan wydatku 
budżetu gminy na 2024 rok zgodnie z załącznikiem numer 2 do niniejszych uchwały. 
Paragraf 3 punkt 1 różnica między dochodami a wydatkami stanowi planowany deficyt 
budżety wysokości 1,794,804 zł, który zostanie pokryty przychodami pochodzącymi z 
kwoty wolnych środków, o których mowa w artykule 211 ustęp 2 punkt 6 ustawy w 
wysokości 1,794 804 zł. Punkt 2. Ustala się przychody budżetu wysokości 2 miliony 818 
tysięcy 392 złotych i 60 groszy. Rozchody budżetu wysokości 1 milion 23 tysiące 588 
złotych i 60 groszy. zgodnie z załącznikiem nr 3. Paragraf 4. Zmienia się plan wydatków na 
realizację zadań majątkowych w roku 2024 i ustala się zgodnie z załącznikiem nr 4 do 
niniejszej uchwały Paragraf 5. Ustala się po zmianach kwotę i zakres dotacji celowych 
przekazanych w budżetu na finansowanie lub dofinansowanie zadań inwestycyjnych 



obiektów zabytkowych jednostkom niezaliczonym do sektora finansów publicznych 
podmiotów realizujących zadania publiczne gminy w wysokości 700 tysięcy złotych. 
Zgodnie z załącznikiem numer 5. Paragraf 6, ustala się po zmianach kwotę i zakres dotacji 
podmiotów realizujących zadania publiczne Gminy w wysokości 634 tysiące 500 złotych w 
tym Podpunkt pierwszy. Dla jednostek sektora finansów publicznych w łącznej wysokości 
500 tysięcy złotych, w tym dotacja podmiotowa w wysokości 500 tysięcy złotych. Podpunkt 
2. Dla jednostek spoza sektora finansów publicznych w łącznej wysokości 130 tysięcy 500 
złotych, w tym dotacja celowa na zadania bieżące w wysokości 130 tysięcy 500 złotych. 
Podpunkt 3. Dla powiatów na zadania bieżące realizowane na podstawie porozumień umów
między jednostkami samorządu terytorialnego w wysokości 4 tysiące złotych, w tym 
dotacja celowa na zadania bieżące w wysokości 4 tysiące złotych, zgodnie z załącznikiem 
numer 6. Paragraf 7, wykonanie uchwały powierza się Wójtowi Gminy Paragraf 8, uchwała 
wchodzi w życie z dniem podjęcia i podlega ogłoszeniu. I cóż, otwieram dyskusję i proszę 
zaraz na wstępie Panią Skarbnik o wyjaśnienia w sprawie tych zmian budżetowych. Proszę 
bardzo, Pani skarbnik.

Skarbnik Izabela Klatka
Szanowni Państwo jeżeli chodzi o wprowadzenie zmian do budżetu wpływają one 
podyktowane koniecznością zawarcia też umów przez parafię w zakresie inwestycji 
realizowanych w ramach środków finansowanych z urzędu Państwa. Gmina, urząd gminy 
koordynuje i wspiera tutaj parafię w zakresie też założeń publicznych, jak i w sensie 
merytorycznym. I po pierwsze, w załączniku numer jeden, który obejmuje całokształt 
dochodów gminy, wprowadza się dochody, które będą współfinansować dwa zadania 
realizowane przez parafię Wójcin i Łubnice w tym roku. Państwo otrzymaliście taki 
kolorowy załącznik, gdzie przygotował to Pan Zbigniew i zaznaczył, które z tych zadań 
dotyczy kolejności zadań realizowanych w tym roku. Na wstępie roku w budżecie gminy po 
stronie wydatkowej mieliśmy taką ogromną kwotę wydzieloną z udziału własnego na 
wszystkie parafie i w momencie uchwalenia budżetu w grudniu Ja nie otrzymałam żadnej 
informacji w których latach, bo to oczywiście dyktuje życie i w okresie pierwszego półrocza 
powinienem mieć odpowiednie decyzje w zakresie realizacji. W związku z tym dotacje, 
które my przyjmiemy po stronie dochodowej będą wsparciem z budżetu rządowego, nasz 
udział własny macie pokazany jako ten odpowiedni procent, czyli 14 tysięcy w tym roku. 
Pozostałe są opisane wydatki na realizację zadań majątkowych tych parafii. W WPF-ie na 
rok 25 są wprowadzone na rok 25 po stronie dochodów, jak również po stronie wydatków 
majątkowych. A ponieważ budżet jest uchwalany na ten rok i dotyczy wydatków tego roku, 
to należało dokonać również korekty WPEF'U na rok 2025, który obejmuje prognozę w rok 
bieżący, poprzednie dwa lata wykonanie i następne lata do 2035 roku. To są już prognozy. 
Natomiast pewnikiem w prognozie wieloletniej WPEf'U są raty spłat kredytów, które 
wynikają z zawartych umów. Ostatnia spłata raty kredytów podjętych do tej pory przez 
Gminę Łubnice przypada na rok 2035, dlatego załącznik nr 1 określa rok bieżący 24, który 
musi być kompatybilny z dochodami i wydatkami tego roku. Jeżeli zmieniamy deficyt, 
przemieniamy zakres dochodów majątkowych i wydatków majątkowych równocześnie 
gmina musi zweryfikować nadkłady, które wynikają z zawartych umów, zadeklarowanych 



promes i na tej podstawie w 25 roku wprowadziliśmy kolejne zadania parafialne. W 25 roku
po stronie dochodowej, jak i w formie dotacji, ponieważ środki wpłyną, na rachunek 
budżetu Gminy i zostaną w formie dotacji przekazane na kwotę parafialną  parafii, które 
będą się zajmowały tymi inwestycjami. Dlatego też chcieliśmy tutaj zagwarantować, aby 
Państwo spokojnie mogli funkcjonować do końca roku, również spokojnie funkcjonować 
przy pracach nad projektem budżetu, ponieważ opracowując projekt budżetu na rok 25, 
macie to w WPF-IE już zapisane. Chodziło też o to, żeby rady parafialne były, miały 
zagwarantowane, iż te środki się znajdują. Wszystkie wcześniej dotacje, sprawny udział 
własny był przyjęty przez Radę Gminy w grudniu i to stanowiło 32 tysiące 300 złotych 
określonym załącznikiem w uchwale budżetowej było wydzielone informacyjnie. Jeszcze 
raz powtarzam, załącznik numer 1 określa wszystkie dochody budżetu gminy na dzień 
podjęcia uchwały. Wszystkie do tej pory zadeklarowane czy z Budżetu Państwa, czy z 
dotacji, czy dochody własne. Natomiast zmienia się również załącznik numer 2 i tutaj 
obejmowane są też wszystkie wydatki bieżące i majątkowe, w związku z powyższym 
załącznik numer 2 ulega zmianie. Różnice między dochodami i wydatkami stanowią 
planowany deficyt budżetu. To jest 1,794,804. Deficyt generują nakłady majątkowe, 
inwestycyjne, przede wszystkim te, które są konieczne do wykonania i lub zostały zawarte 
umowy na wykonanie przedsięwziętych. Informacyjnie piszemy tutaj, bo to jest wymóg, 
źródło pokrycia deficytu będą wolne środki z lat ubiegłych. w takiej samej wysokości, jeżeli 
chodzi o deficyt. Natomiast w przychodach kwota 2 mln 818 392,60 dlatego, że również 
wolne środki są przeznaczone na spłatę kredytu. Czyli całość tych środków, które mieliśmy 
wypracowane z roku ubiegłego w postaci wolnych środków, prawie całość jest 
zaangażowana w tym roku na finansowanie pokrycia deficytu i spłat rat kredytu. Pamiętacie
Państwo, że na poprzedniej sesji kwotę 823 588,60 groszy, zwiększaliśmy do 1 023 588,60 
groszy, jeżeli chodzi o rozkłady, czyli spłatę zadłużenia Gminy czyli spłatę kredytu i 
pożyczki 23 588,60 groszy. Informuję, iż macie to Państwo w informacji z wykonania 
budżetu za rok ubiegły, ale dla przypomnienia i co pokazujemy jeszcze również za półrocze, 
kwota środków zaoszczędzonych z roku, z lat ubiegłych to była kwota 4 miliony 02 645. Z 
tego wolne środki 2 miliony 845 291,14 groszy i ta kwota jest przedmiotem uchwał w 
trakcie zmian budżetu w tym roku. Natomiast pozostaje Wam do dyspozycji na rok 
przyszły, o ile nie będziecie zmieniać budżetu do końca roku i sięgać po te pieniążki, ta 
spłata nadwyżki wynikająca z rozliczenia roku ubiegłego 1 126,205. Również nie 
wykorzystane środki pieniężne 31,147,89, ale tu jest obwarowanie ustawy finansów 
publicznych, gdyż środki te stanowią różnicę między dochodami z tytułu opłat za alkohole, 
a wydatkami na ten cel. Profilaktyki jakie przeciwdziałania narkomanii i przeciwdziałania 
alkoholizmowi. Przeciwdziałaniem jest zwalczanie alkoholizmu. Różnica między tymi 
dochodami a wydatkami została wykazana w informacji z wykonaniu budżetu za rok 
ubiegły, przesłano do Regionalnej i musiała się znaleźć w zapisie NDS-u za półrocze z ofertą.
Chcę Państwu powiedzieć, że te środki mogą również być zaangażowane przez Was, ale 
tylko i wyłącznie na wydatki związane z profilaktyką. Tego nie możecie angażować, na 
pokrycie deficytu związanego z wydatkami innych niż ten. Teraz tak to jeżeli chodzi o 
przychody i rozchody deficytu po prostu się nie zmienia w stosunku do poprzednich. 
Zmienia się plan wydatków majątkowych dlatego, że zmieniamy zakres dotacji dla parafii. 



Czyli zakres dotacji dla parafii jest na ten rok w takiej wysokości, to jest 700 tysięcy złotych, 
z udziałem budżetu państwa znacznym to jest 686 tysięcy. I dla przypomnienia powiem 196
tysięcy remont elewacji kościoła parafialnego pod wezwaniem do świętej Katarzyny w 
Wójcinie, 4 tysiące budżet UNE, włącznie 200, 490 tysięcy dla na remont przy kościele 
zabytkowym parafialnym pod wezwaniem Wniebowzięcia Najświętszej Maryji Panny w 
Łubnicach., 10 tysięcy środków własnych, czyli włącznie 500 tysięcy. Te dotacje wyniosą 
700 tysięcy w tym roku. Na przyszły rok WPF jest zapis, iż te dotacje wyniosą 896 tysięcy 
700, udział gminy 18 tysięcy 300, czyli łącznie 915 tysięcy i taką informację radni 
otrzymują. Ogółem wsparcie budżetu państwa w zakresie tych inwestycji. Jest 1,562,700 w 
przeciągu roku 24,25 zadeklarowanych prawostronnie otrzymanymi przez gminę jako 
progresy do realizacji, czyli zagwarantowanie środków budżetu państwa. Natomiast sam 
budżet gminy w roku dwadzieścia cztery i dwadzieścia pięć angażuje trzydzieści dwa 
tysiące trzysta, jeżeli w wyniku zawyżek ofertowych wyniknie kwota wyższe, to będzie to 
już obowiązkiem parafii, żeby w własnym zakresie dołożyć. Chcę powiedzieć, wartość 
nakładu na inwestycje w zakresie obrony zabytków i obiektów sakralnych w tych dwóch 
latach to będzie 1 milion ,615. I takie tabele też zostały przygotowane przez mnie, żebyście 
po prostu mieli przejrzystą informację. Ponadto ustala się po zmianach kwotę dotacji i 
zakres dotacji dla podmiotu gminy, I tu wyjaśnię. Dla jednostek sektora finansów 
publicznych 500 tysięcy dotacja podmiotowa, bo jest to podmiot powołany przez Radę 
Komunalna Instytucja Kultury, jest bez zmian. 500 tysięcy dla jednostek sektora finansów 
publicznych łącznie w wysokości 130 tysięcy 500. Stowarzyszenia. I dla powiatu, na zadania
bieżące, to już było podjęte wcześniej, na życzenie Regionalnej Izby Obrachunkowej, po 
konsultacji z dyrektorem panem Zwierzyńskim wprowadzono ten zapis, żeby całokształt 
tych dotacji był uwzględniony w jednym załączniku, czyli w załączniku numer 6. W ramach 
tych dotacji zwiększa się o 8 tysięcy dotacje, ponieważ łączna kwota na początek roku była 
50 tysięcy. Więc w uzasadnieniu ten temat jest wyjaśniony, iż kwota pozostała dla 
stowarzyszeń, które realizowały zadania z zakresu sportu to było 12 tysięcy, 8 tysięcy 
zabraliśmy za środków, które były przeznaczone w propozycji zmiany na animatora sportu, 
a środki są niewykorzystywane, w związku z powyższym łączna kwota tych środków 
proponowana i wnioskowana też przez AZS Łubnice, a ma być wynieść 20 tysięcy. 32 
tysiące, o ile pamiętam, to chyba otrzymał AZS w Wójcinie jeżeli, jeżeli się mylę to, proszę 
mnie poprawić. Także jeżeli chodzi o wydatki, ponadto jeszcze jest propozycja dokonania 
zmian po stronie wydatków, zmieniająca tylko wydatki z działu do działu. wsparcie 
wydatków w zakresie wynagrodzeń bezosobowych z uwagi na zawarcie umów z 
pracownikami na zalecenie. Pomoc biurowa, które wykonywały zadania w zakresie akcyzy, 
podatkowi opłat w okresie chorobowym, choroby Pani Inspektor do sprawy miar 
podatkowi i opłat, no i również pomoc biurowa zajmuje się realizacją i obsługą wniosków 
Urzędu Marszałkowskiego w zakresie grantów sołeckich, ponadto archiwizacja 
dokumentów. Pani została przeszkolona i na razie funkcjonuje u nas do końca sierpnia na 
zasadzie umowy zlecenia. Kolejną osobą, która w zakresie umowy zlecenia jest tutaj 
zatrudniona to jest Pan, który jest pracownikiem Urzędu Miasta w Wieruszowie. zajmuje się
zamówieniami pobocznymi do 130 tysięcy od 15 maja i jeszcze jest umowa o zwracanie 
radcy prawnego, który w latach ubiegłych zostawiał nam fakturę, a po prostu na ten 



moment jest zawarta umowa od stycznia. Skutki finansowe tam zostały opisane. Tutaj 
potrzeba nam 30 tysięcy wsparcia Jakiś tam grosz po prostu na zastępstwo w wypadku 
urlopu u Pani, której zajmuje się sprzątaniem Urzędu Gminy, bo też ma prawo do urlopu 
ewentualnie. Ponadto z uwagi na fakt zmniejszenia dotacji na parafię w tym roku, to jest 
18,300, 10 tysięcy proponujemy Po stronie wydatków majątkowych również środków na 
zakup samochodów, na potrzeby gospodarcze gminy i to zagadnienie szerzej omówi sobie, 
bo inwestycje leżą, to jest polityka inwestycyjna leży w kwestii Wójta Gminy. Ponadto 8,300 
jest konieczność też doszacowania wydatków majątkowych w zakresie zakupu 
oprogramowania. Tutaj są podejmowane też działania w celu zwiększenia wydatków na 
zakup oprogramowania ratusz, zrobiono uproszczenia podatków, ewidencję podatków i 
opłat, opłat skarbowych, ale również przymierzają się państwo tutaj do zakupu 
oprogramowania na odpady z tej samej firmy. To było 8 300, te środki są przesunięte z w 
tym roku z oszczędności powstały uwagi na przesunięcie realizacji zadań inwestycyjnych 
parafialnych, przepraszam za kolokwialne wyrażenie, na rok 25. W 25 roku w WPF mówię, 
że jest to zagwarantowane. Teraz jeżeli chodzi o kolejne wydatki w zakresie budżetu 100 
tysięcy na wydatki bieżące Urzędu Gminy. Zakres wydatków bieżących Urzędu Gminy do 30
czerwca został Państwu przedłożony dzisiaj. na co te wydatki są w tym większości 
przeznaczane. Chcę powiedzieć, że znacznie wzrosły obsługi pocztowe. To są dosyć duże 
koszty ksero, obsługa BHP podobnie, obsługa rekordu, ponieważ zakupiliśmy programy 
więc zróbmy te wydatki, że chodzi o firmę rekord, obsługa sprawozdania, aktualizacja e-
mailu, funkcjonowanie programów finansowo-rządowych Obsługa informatyczna, obsługa 
bankowa, wywóz odpadów, obsługa robót, bez zmian, no i pozostałe wydatki związane z 
funkcjonowaniem urzędu. Przy konstrukcji projektu budżetu też zakładaliśmy, żeby jeżeli 
już oszczędzamy i ograniczamy w projekcie budżetu jakieś wydatki, to staraliśmy się to jak 
najmniej zredukować propozycje dyrektorów szkół, ale zachować ten ich zakres wydatków 
rzeczowych, oby im nie ograniczać. Bardzo ciężkim rokiem też był rok 22 cele były bardzo 
wysokie, ale na ten moment jest gwarancja też oszczędności, zabezpieczona jest gwarancja 
środków na oświetlenie uliczne. Ponieważ założenia w tym zakresie były dość wysokie i z 
tego tytułu też propozycja, żeby zmniejszyć na koszty energii elektrycznej w ubiegłym roku,
kwota wydatków poniesionych na oświetlenie uliczne to było 228, no i nie pamiętam. Jeżeli 
Państwo uznają, że by tej korekty nie wprowadzać, ja nie będę miała nic przeciwko, 
chciałabym, zależało mi, proszę.

Radca Prawny Jerzy Dela
Ale to jest w załączniku nr 2, prawda?

Skarbnik Izabela Klatka
Panie Jurku, załącznik nr 2 jest bardzo skonkretyzowany. Tam nie widać paragrafów, a 
radni mają prawo o tym wiedzieć, co się między działami i paragrafami dzieje, tak? W treści 
uchwały się tego nie pisze. Tak jest zawsze, że oni mają prawo wiedzieć, z którego działu z 
którego paragrafu na który paragraf środki są przenoszone. Dlatego piszemy uzasadnienie 
szczegółowego uchwał. W treści uchwały się tego nie pisze. Zgodnie z załącznikiem numer 
2. A oni, jeżeli wkleją tutaj zmianę z paragrafu na paragraf, To by było wszystko. Wykonanie 



Państwo powiedziałam i teraz kolejna zmiana. Tutaj jest wprowadzona zmiana, która jest w 
udziale 921. Jest omówiona zakres zmniejszenia dotacji w tym roku na inwestycje w 
zakresie modernizacji obiektów sakralnych. Jest zmniejszenie planowanej dotacji w 
zakresie własnych środków. które były przeznaczone na dofinansowanie wydatków w 
urzędzie, 8 przystanek, 10 na zakup, 8 przystanek programu, 10 na zakup samochodu i w 
dziale 921 95 z uwagi na konieczność realizacji remontu Dzietrzkowice Amfiteatru Muszli 
Koncertowej przy wprowadzaniu w środku Urzędu Marszałkowskiego wszystkie te 
sołectwa organizacje opanowane w materiałach. Z tego co słyszę obok, ponieważ Pani 
Malwina koordynuje współpracę tutaj i realizuje to zadanie i wspiera te Rady Sołeckie, 
Dzietrzkowice chcą w ramach we własnym zakresie remontować to pomieszczenie, więc w 
ramach paragrafu zakupów usług remontowych mogą się znaleźć i zakupy materiałów i 
drobne usługi, które będą wykonywać w zakresie własnym, które po prostu można uznać 
jako remont, bo jest to przywrócenie sprawności technicznej obiektu i łatwiej będzie 
realizować to zadanie. To jest 15 tysięcy złotych na remonty w zakresie sołectwa 
Dzietrzkowice. Natomiast to jest korekta konieczna, żeby łatwiej im było do końca sierpnia 
to zadanie zamknąć. Kolejna zmiana to jest 8 tysięcy minus wynagrodzeń bezosobowych. 
Strona ósma objaśniła o zmianie w budżecie, a zwiększenie dotacji celowej z budżetu na 
finansowania w dofinansowanie zadań zleconych do realizacji z towarzyszeniem, czyli plus 
8 tysięcy i łącznie 158. Podobna kwota znajduje się w załączniku, w załączniku ostatnim, 
czyli w załączniku numer 6, określa zakres tych dotacji, które wychodzą z podrzędu Dlatego 
mamy w instytucji Kultury 500 tysięcy bezpieczeństwo i ochrona przeciwpożarowa Straże 
12 i pół. Kultura i ochrona dziedzictwa pozostałe zadania w zakresie kultury 60 tysięcy i to 
jest jak Państwo wiecie nawet na pamięć Stowarzyszenie Dzietrzkowice. Kultura fizyczna 
tutaj jest określona w zakresie 58 tysięcy po zwiększeniu Jest uwzględniona ta dotacja, 
którą Rada gminy wydzieliła na powiatu na realizację zadań w zakresie transportu, tutaj 
proszę poprawkę, tutaj jest potrzebna poprawka nie zadania w zakresie kultury fizycznej, 
tylko transport pozostała działalność. Błąd pisarki i był po prostu ze zmęczenia. Pozostała 
działalność w całym przypadku numer 6. 4 tysiące, łączna kwota dotacji 134 500 i 500, czyli
634 i w zapisie uchwały 634 500. Jeżeli Państwo widzicie tu co widzą. Gdy wiecie coś, to po 
prostu wyjaśnię. Jeżeli zauważyliście jakiś błąd pisarski, to proszę poprawić, bo to na ten 
moment jest bardzo ważne. To by było wszystko. Odnośnie zmian budżetowych. Odpowiem 
na każde pytanie, może Państwo mogą takie pytanie zadać.

Przewodniczący Marian Baniak
Dziękuję pani skarbnik. Może panie wójcie przybliżyć sprawę tego samochodu, żeby radni 
wiedzieli jak wygląda sytuacja.

Wójt gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Powiem tak, otworzyła się możliwość zakupu powiatowego zarządu dróg samochodu Marki 
Star, gdyż w powiatowym zarządzie jest wymieniany tabor i Star pójdzie 
najprawdopodobniej na sprzedaż. Powiem szczerze, że jest to kwota 10 tysięcy, może ktoś 
powiedzieć, że dużo, niedużo, ale na Starze jest zamontowana wywrotka wraz z HDS-em 
oraz do tego pług odśnieżający Także w ramach, jeżeli byśmy pozyskali ten samochód, 



jesteśmy w stanie, ewentualnie jeszcze później, dokupić piaskarkę i mamy już 
zabezpieczenie odśnieżania po naszej stronie, gdzie w pewnej kwocie możemy postawić 
środki na wydatkowanie, na zabezpieczenie gotowości bojowej, utrzymania zimowego 
drogowego. Także to już nam się może po jednym sezonie, że tak powiem, zwrócić.

Radna Maria Gwizdek
A czy w tej chwili te dziesięć tysięcy to już są jakieś w przybliżeniu jakieś negocjacje, czy to 
czy tam będzie Przetarg na to, czy czy ogłoszone.

Wójt gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Zobaczymy. Jesteśmy w trakcie ruchu.

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Panie Wojcie, a jeszcze odnośnie, no musibyśmy. Ktoś zatrudnił, zatrudnił, nie na 
stanowisku kierowcy, bo.

Wójt gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Powiem szczerze, mam pewien pomysł.

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Te środki, środki na zatrudnienie byśmy też.

Wójt gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Tak mam pewien pomysł, także jesteśmy w trakcie rozwiązywania tej sytuacji.

Przewodniczący Marian Baniak
No to musi być ktoś z kategorią.

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Z kategorią, z odpowiednią kategorią. Tak.

Wójt gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Nie no, tu wystarczy kategoria C, bo. Tutaj tachograf nie obowiązuje.

Przewodniczący Marian Baniak
Dobrze, czy jeszcze macie Państwo pytania do tego, żeby uchwalać? Pani dobrze wyjaśniła, a
więc zamykam dyskusję stwierdzamy forum i przystępujemy do głosowania. Kto Pań, 
Panów radnych za przyjęciem projektu uchwały numer 5/27/2024. Kto jest przeciw, kto się
wstrzymał Panie przewodniczący, proszę o odczytanie nazwisk radnych

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Baniak Marian



Przewodniczący Marian Baniak
Jestem za

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Gwizdek Maria

Radna Maria Gwizdek
Jestem za

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Idasiak Gabriel

Radny Gabriel Idasiak
Jestem za

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Kaleta Marek

Radny Marek Kaleta
Jestem za

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Kmiecik Urszula

Radna Urszula Kmiecik
Jestem za

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Kwiatkowski Mariusz

Radny Mariusz Kwiatkowski
Jestem za

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Leśnikowski Mateusz

Radny Mateusz Leśnikowski
Jestem za

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Merta Maciej

Radny Maciej Merta



Jestem za

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Musiałek Jan

Radny Jan Musiałek
Jestem za

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Olek-Faryś Iwona

Radna Iwona Olek-Faryś
Jestem za

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Starek Mariusz

Radny Mariusz Starek
Jestem za

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Woźny Piotr Jestem za Zaremba Benedykt

Radny Benedykt Zaremba
Jestem za,

Przewodniczący Marian Baniak
Dziękuje bardzo, głosowało 14 radnych stwierdzam, że Radni rady gminy przyjęli projekt 
uchwały jednogłośnie. No i cóż przechodzimy do drugiej i ostatniej Czy ostatniego projektu 
uchwały numer 5, łamane przez 28, przez 2024 Rady Gminy w Łubnicach w dniu 23 lipca 
2024 roku w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Łubnicach na lata 
2024-2035. Na podstawie artykułu 18 ust. 2 punkt 15 ustawy z dnia 8 marca 90 roku o 
samorządzie gminnym oraz artykuł 226, 227, 228, 230 ustęp 6 i artykuł 243 ustawy z dnia 
27 sierpnia 2009 roku o finansach publicznych Rada Gminy Łubnice uchwala co następuje. 
Paragraf pierwszy wprowadza się zmiany do wieloletniej prognozy finansowej na lata 
2024-2035 Zgodnie z załącznikiem nr 1 do uchwały wraz z załączonymi objaśnieniami 
przyjętych wartości. Paragraf 2 wprowadza się w zmiany w etapie przedsięwzięć do 
wieloletniej zgodnoty finansowej zgodnie z załącznikiem nr 2 do uchwały. Paragraf 3 
uchwała we wytonaniu uchwały podleży wójtowi gminy Łubnice Paragraf 4 uchwała 
podleży przez dniem ujęcia i podlega ogłoszeniu. Czy Pani Skarbnik coś doda do tego 
projektu?

Skarbnik Izabela Klatka



Ja tylko króciutko dopowiem, że w WPF dokonaliśmy zmiany i rząd do dnia wszystkie 
zmiany wybrzeżowe w zakresie dotacji środków budżetowych na cele bieżące, które między
sesją 25 czerwca, a dzisiejszą sesją wójt gminy wprowadza zarządzeniami wójta. W związku
z tym dochody ogółem wzrosły i Też na stronie trzeciej objaśnień WPF i WIDE w 
sekundadze, czyli te dowody ogólne 34 miliona 383 249 47, muszą być kompatybilne ze 
zmianami w budżecie. System budżetowy PESTIA koordynuje to i weryfikuje i pokazuje, bo 
inaczej tej uchwały nie będzie można zatwierdzić w systemie i wysłać do Ministerstwa i 
Regionalnej Izby Obrachunkowej. Wydatki ogólne również, ale w szczególności tutaj 
wydatki majątkowe uległy o zmniejszeniu i dochody majątkowe z uwagi na dotacje dla 
parafii w tym roku. W tym dotacje na wydatki majątkowe, w tym wydatki o charakterze 
dotacyjnym 700 tysięcy, wynik budżetu nie ulega zmianie przychody tak jak były 
Zmniejszyliśmy też od 20 tysięcy koszty obsługi mającą pod uwagę wykonanie odsetek, 
kosztów odsetek bankowych poniesionych do 30 czerwca W związku z powyższym, kwota 
wstępnie wcześniej ustalona na 400 tysięcy, zmniejszona o 20 tysięcy, będzie kwotą 
wystarczającą ze względu na to, że podjęto w styczniu 10 lutego decyzję o spłacie 800 
tysięcy kredytów przypadających na ten rok nieco kwartał, tylko od razu na początek roku, 
żeby załatwiać na odsetkach bankowych i automatycznie do końca roku już tego problemu 
spłat rat kredytu nie będzie, pozostanie tylko kwestia 200 tysięcy, który jeżeli nam się uda, 
to 31 lipca aneksem podpisanym z bankiem uregulować, żeby tą ratę, którą przyjęliśmy na 
przyszły rok, na początek roku 200 tysięcy w dwudziestym piątym roku, spłacić się jeszcze 
teraz 200 tysięcy i pozostaną Wam do spłacenia tylko kredyty, które będą wzięte w 
dziewiętnastym, dwudziestym roku i dwudziestym trzecim. Milion trzysta, milion trzysta 
pięćdziesiąt dwa osiemset czterdzieści pięćset. Tylko te kredyty pozostaną. One są 
rozłożone w ratach, a w przyszłym roku będzie tylko składa pożyczki przypadająca taka 
składa balonowa. Najwyższa Rata Wojewódzkiego funduszu ochrony środowiska, żadnych 
kredytów, 25 rok. To jest taki rok najwyższy i następne roki też nie są. Jak widzicie w UPF 
jakieś wygórowane, które składały się za sześćset tysięcy sześćset piędziesiąt Do tej pory 
spłaty rat kredytów, które udało się na podstawie wskaźników UPF-u po prostu spłacać to 
było rzędu około miliona złotych, prawda. Na ten moment macie taki luźniejszy okres do 35 
roku, luźniejsze to jest rata spłat. Ustalona została ze mną, i z Regionalną Izbą 
Obrachunkową 7-letni okres do obliczenia współczynnika możliwości spłat artykułu 223 
ustawy. W związku z powyższym będziecie mogli Państwo spokojnie sobie funkcjonować na
przeszłe lata. Chciałam zostawić tak to, Żeby po prostu spokojnie też pracować przy 
projekcie budżetu, macie w 25 roku w UPF-ie zagwarantowane środki, dowodów 
majątkowych wynikające z promes, a przypadające do realizacji w roku 25. I dowody 
majątkowe, i wydatki w formie dotacji. Jaki będzie podział wydatków majątkowych 
decydujecie Wy Państwo, jako Rada, ale autorem propozycji zadań inwestycyjnych, czyli 
kreatorem polityki inwestycyjnej w swoich gminach. Automatycznie też do końca lipca 
wyliczymy Państwo fundusz sołecki i potem wyliczoną zawiadamiamy Urząd Wojewódzki o
wysokości. Wójt wyda zarządzenie w sprawie funduszu sołeckiego do końca lipca, 
zawiadomi wszystkie sołectwa i na podstawie zebrań, które zawiodą w sierpniu czy nawet 
wrześniu do końca września. Wójt wybierze zakres zadań do przyjęcia do projektu budżetu.
Na zebraniach miejskich zdecyduje się Państwo. w jakim zakresie te wydatki będą 



realizowane. Pamiętajcie, że to są na dzień wyliczenia, na rok przyszły, to są środki własne, 
które ograniczą Wam poziom wydatków majątkowych na inne cele, ale też będą 
uzasadnione i celowe, bo taką decyzję Państwo podjęliście. Natomiast środki refundacyjne 
na Fundusz sołecki, przy okazji powiemy, One zostaną dopiero przyznane w części 26 roku 
025 na podstawie wykonanych kserokopii faktur, realizacji protokołu odbioru i tak dalej i 
tak dalej, tak. No i tu jeżeli chodzi o UPF, nic więcej, rata to jest spłat kredytu tak jak było na 
25 czerwca, tak jest, czyli tutaj żadnej chwili gdzieś takiej zmian nie ma.

Przewodniczący Marian Baniak
Dziękuję Panie Skarbnik. Proszę trzymajcie się Państwo pytania odnośnie tego projektu. 
Również jest wyjaśnione dogłębnie. Zamykam dyskusję, stwierdzam forum i przystępujemy 
do głosowania. Kto z Pań i Panów radnych jest za przyjęciem projektu uchwały numer 
5/28/2024, kto jest przeciw, kto się wstrzymał Panie Piotrze proszę o odczytanie nazwisk 
radnych.

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Baniak Marian

Przewodniczący Marian Baniak
Jestem za

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Gwizdek Maria

Radna Maria Gwizdek
Jestem za

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Idasiak Gabriel

Radny Gabriel Idasiak
Jestem za

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Kaleta Marek

Radny Marek Kaleta
Jestem za

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Kmiecik Urszula

Radna Urszula Kmiecik



Jestem za

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Kwiatkowski Mariusz

Radny Mariusz Kwiatkowski
Jestem za

Radna Maria Gwizdek
Leśnikowski Mateusz

Radny Mateusz Leśnikowski
Jestem za.

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Merta Maciej.

Radny Maciej Merta
Jestem za.

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Musiałek Jan

Radny Jan Musiałek
Jestem za.

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Olek-Faryś Iwona

Radna Iwona Olek-Faryś
Jestem za.

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Starek Mariusz.

Radny Mariusz Starek
Jestem za.

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Woźny Piotr Jestem za. Zaremba Benedykt.

Radny Benedykt Zaremba
Jestem za.



Przewodniczący Marian Baniak
Dziękuję bardzo, głosowało trzynastu razy, stwierdzam, że Radni Przyjęli uchwalę 
jednogłośnie. I cóż. Dobrnęliśmy do punktu czwartego. Zakończenie obrad sesji. A więc 
dziękuję Państwu za udział w dzisiejszych obradach i zamykam piątą nadzwyczajną sesję 
Radny gminy w Łubnicach.


